
                                     Grundejerforeningen Baunebakken 

 

Indkaldelse til Bestyrelsesmøde i GF Baunebakken 

Tirsdag d. 15.08.2023 kl. 19.00 

hos Conny, Engkær 18 

Deltagere: Thomas – Henrik P – Conny – Tommy – Susan - Helle 

Afbud: Henrik 

Referent: Katja 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Meddelelser fra formand 

Kommunen forsøger at sikre at skraldemændene tømmer langt ned i bilerne så der ikke kommer 

skrald ud. 

 

Problemer med afhentning af skrald ved vendepladsen ud til avedøre havnevej pga parkerede biler. 

 

Kommunen ved ikke om de fremover henter tunge genstande da de har en kampagne om tunge 

løft. 

 

Problemer med storskrald ved fraflytning. Gammel ejer efterlader for ting som ikke er storskrald. 

 

Vedr. Parkering på Rebæk Alle. P-Pladserne vil ikke blive fjernet, som Hvidovre Kommune først 

havde lagt op til uden at forsøge en løsning med Baunebakken. Efter møde med Hvidovre 

Kommune og medlemmer af bestyrelsen, er der aftalt en mulig løsning hvor kun nogle vil blive 

fjernet. Evt. også fjerne et enkelt af helleanlæggene. Vi afventer oplæg. Formålet er sikre en sikker 

afvikling af trafikken på Rebæk Allé for cyklister og fodgængere. 

 

3. Meddelelser fra kassereren. 

Intet nyt under solen. 

Der undersøges om der er 10 point tilknyttet vores TV aftale hos Yousee. Der skulle angiveligt 

være noget rabat el.lign, når man har grundpakken. 

 

4. Beboergruppe 



Den er stadig under opbygning. 

 

5. Fiber Nyt 

Liste i gang med de sidste hængepartier med fiberinstallationen. 

Der vil blive gået en tur rundt i området for at se om der er noget der mangler med at få noget rep. 

Der opfordres til at folk eftersøger svar på spørgsmål på baunebakken.dk hvor der ligger både 

oplæg fra TDC Net og svar på nogle spørgsmål fra Generalforsamlingen. 

Der vil blive oplyst en slutdato for evt. hængepartier som skal gennemgås med TDC Net. 

 

6. Opladning af Elbil. 

Opladning af elbiler på stierne, er taget med grundejerne. Det er IKKE tilladt at parkere og oplade 

på stierne. 

Der henstilles at det står grundejerne frit for at genstarte el-bilgruppen. 

 

7. Entreprenørkontrakter 

Vinterkontrakt: - Godkendt. 

 

8. Parkeringspladser/Carporte 

Der er to grundejere der ønsker p-plads. Der tildeles hvis muligt. 

Der skal styr på overdragelsespapirer vedr. carporte så alt er registreret korrekt. 

 

9. Div. 

Næste møder: 

Tirsdag d. 19-09-2023 hos Henrik P 

Tirsdag d. 24-10-2023 hos Susan 

Torsdag d. 30-11-2023 kl. 18 Thomas 

 

Sluttet kl. 21.00 


